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1. öppnande
Ordförande Maria Nordenson Carlgren hälsade alla välkomna.

2, Fastställande av röstlångd för mötet
Röstlängd finns, medlemsförteckning med nummer.

3. Fastställande av föredragningslista
Föredragningslistan godkännes.

4. Val av ordförande och sekreterare för mötet.
Att leda mötet utsågs Maria Nordenson Carlgren och att föra protokollet Anna Fabler.

5. Val av protokolljusterare och rösträknare för mötet.
Agneta Gefors

6.a Styrelsens verksamhetsberättelse för det senaste verksamhetsåret.
Ordförande Maria Nordenson Carlgren läste upp verksamhetsberättelsen, meddelade
att ansökan till Allmänna Arvsfonden är uppskjuten 1 vecka.

b. Styrelsens förvaltningsberättelse (balans- o resultaträkninglför det senaste
räkenskapsåret.
Kassör Agneta Gefors redogjorde för den ekonomiska berättelsen. Vänföreningens
medlemmar har ökat från 68 till 90 medlemmar. FörsäljninB av boken pågår. Det är
något eftersläp i ekonomin då Maria Nordenson Carlgren betalar vänföreninBens
räkningar privat, vilket debiteras föreningen i efterskott.

6. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste
verksamhets-/råkenskapsåret.
Revisorn Karin Asmundsson har gått igenom räkenskaperna för 2021, och funnit
handlingarna vara i gott skick med ordentlig redovisning och verifikationer.

8. Frågan om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser.
Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för 2021.

9. Fastställande av medlemsavgiftei.
Oförändrad medlemsavgift 100 kr/år, det beslutades att familjemedlemmar på samma
adress innefattas iden avgiften.



10. Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av budget för det kommande
verksamhets-/räkenskapsåret.
Hänskjutes till den kommande styrelsen. Maria Nordenson Carlgren betonar att alla
dokument kopplade till punkt 10 kommer att läggas på vänföreningens webbsida.

11. Behandling av styrelsens förslag och itid inkomna motioner.
Motioner har inte inkommit.

12. Valäv
Föreningens ordförande för en tid av två år '
Omvalav Maria Nordenson Carlgren, Stockholm.

Föreningens sekreterare för en tid av två år
Omval av Anna Fabler, Göteborg

Föreningens kassör kvarstår ett år
Agneta Gefors, Kalmar

Ledamöter för en tid av ett år
Omval av Magnus Silfverhielm, Stockholm
Omval av Ove Thors6n, Alingsås
Omval av Thea Östin, Gamleby

Revisor för en tid av ett år
Omvalav Karin Asmundsson, Kalmar

Valberedningen för en tid av ett år,
Omval av Sonja Berlin, Malmköping
omval av Kajsa Lindgren, Mörbylånga

Avslutning
Ordförande tackade för alla som kommit och deltagit i årsmötet. Vi talade sedan
spontant om kära Gunilla och Raine och tacksamt för all kärlek, allt positivt och roligt de
med stor djuphet förmedlat till oss under alla år.
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Maria Nordensson Carlgren, ordförande

Anna Fabler, sekreterare
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